
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 3/2/2025 
 
Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Την κ. Υπουργό Τουρισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάληψη πρωτοβουλιών προσέλκυσης πτήσεων στον Κρατικό 

Αερολιμένα Καλαμάτας» 
 
Κυρία, κύριε Υπουργοί, 
 
Ο Κρατικός Αερολιμένας Καλαμάτας ή με το πλήρες του όνομα Κρατικός Αερολιμένας 
Καλαμάτας «Καπετάν Βασ. Κωνσταντακόπουλος» βρίσκεται 9 χιλιόμετρα από την πόλη 
της Καλαμάτας και εξυπηρετεί κυρίως ναυλωμένες πτήσεις (charter) τους θερινούς 
μήνες. Το αεροδρόμιο φέρει το όνομα του πρωτεργάτη της αναβάθμισης του 
αεροδρομίου της μεσσηνιακής πρωτεύουσας, αθροίζοντας νέους αερομεταφορείς και 
νέα δρομολόγια ναυλωμένων πτήσεων, επιφέροντας συν τω χρόνω τη σταθερή 
σύνδεση της Καλαμάτας με περιοχές της Ευρώπης. Ωστόσο, όπως ενημερωθήκαμε, οι 
διεθνείς προγραμματισμένες πτήσεις είναι της τάξης των περίπου 3.000 θέσεων στον εν 
λόγω Αερολιμένα κατά το φετινό δίμηνο Φεβρουαρίου και Μαρτίου, ενώ πέρσι το ίδιο 
χρονικό διάστημα είχαν προγραμματιστεί διεθνείς πτήσεις περίπου 4.800 θέσεων, ήτοι 
μείωση 38%. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε, δεδομένου ότι παρατηρείται η αναφερομένη μείωση χωρίς να είναι το εν 
λόγω στοιχείο άκρως ανησυχητικό προς το παρόν, όπως αναλάβετε πρωτοβουλίες έτι 
περαιτέρω στήριξης του Κρατικού Αερολιμένα Καλαμάτας, προκειμένου τόσο να 
αυξηθούν οι πτήσεις προς αυτό όσο και να αυξηθούν οι θέσεις σε αυτές κατά το τρέχον 
έτος, δια προγραμμάτων προβολής της συνολικής εικόνας της Μεσσηνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 
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